



代理授权证明 Letter of Appointment

AMI International（全球塑料行业信息、市场情报和活动的领先提供商）很高兴与荣格工业传媒有限公司（Ringier Trade Media Ltd），自 2021 年 5 月 1 日起，正式成为我们在中国、台湾和香港的独家合作伙伴。

AMI International, (a leading provider of information, market intelligence and events for the global plastics industry) is delighted to be joining forces with Ringier Trade Media Ltd as our exclusive partner in China, Taiwan and Hong Kong effective 1st May 2021

我们很高兴与荣格工业传媒（Ringier），宣布将在荣格（Ringier）的 IndustrySourcing.cn 的数字平台上，共同出版两本中文电子杂志，分别为《改性塑料世界》和《塑料回收世界》。

In combination with Ringier we are delighted to announce we will be launching two of our digital publications, Compounding World and Plastics Recycling World in a digital platform under Ringier's IndustrySourcing.cn

荣格（Ringier）同时将为所有 AMI 客户提供全面性的服务，并且可预计目标将有许多新的业务成长的机会。在未来各项新的增值服务中，AMI 授权以荣格（Ringier）为代表，提供客户可按照当地货币进行所有的业务交易及金流。

Ringier will now provide a full service for all AMI clients and we anticipate foster many new growth opportunities. Among the new value-added services, working alongside Ringier as our representative we can now conduct all business transactions in the local currency.

作为 AMI 的重要客户，无论是通过在全球电子杂志（改性塑料世界、塑料回收世界、注塑世界、薄膜和片材挤出以及管材和型材挤出）中投放广告，或是参加在德国埃森和美国克利夫兰举办的重点展览，我们都致力于继续满足您的业务需求。

As a valued client of AMI whether through advertising in our global digital publications (Compounding World, Plastics Recycling World, Injection World, Film & Sheet Extrusion and Pipe & Profile Extrusion) or through our focused exhibitions in Essen, Germany and Cleveland, USA we are committed to continuing to meet your business needs.

荣格工业传媒的主要联系人是：

大陆及香港地区 - Maggie Liu, Tel 86-13602785446 email maggieliu@ringiertrade.com

台湾地区 - Sydney Lai, Tel 886-913625628 email sydneylai@ringier.com.hk

Your key contacts are:

China & Hong Kong - Maggie Liu, Tel 86-13602785446 email maggieliu@ringiertrade.com

Taiwan - Sydney Lai, Tel 886-913625628 email sydneylai@ringier.com.hk

荣格工业传媒成立于 1998 年，总部设在香港，在中国 13 个地区以及台湾、新加坡和菲律宾设有办事处。荣格工业传媒（Ringier Trade Media）是领先的 B2B 工业信息提供商，通过多种渠道覆盖内容，其中包括印刷品（工业贸易期刊）、在线（www.industrysourcing.com）、工业活动、数字营销和手持设备。屡获殊荣的内容报导涵盖了 18 个主要制造业，例如塑料与橡胶、金属加工、涂料与油墨、家庭与个人护理、包装、制药、食品与饮料、智能制造、工业机器人、工业物联网技术、系统集成及汽车。该公司已成功地将中国、亚太地区以及世界其他地区的买家和供货商联系在一起，从而使各方互惠互利。

Ringier Trade Media was established with their head office in Hong Kong in 1998, with offices in 13 locations across China, plus Taiwan, Singapore and the Philippines. Ringier Trade Media is a leading B2B industrial information provider, providing industrial leaders in China and Asia with the technical information, solutions and applications they need to improve their manufacturing and marketing capability through multiple media platforms that include print (industry trade journals), online (www.industrysourcing.com), events, digital marketing and handheld devices. With award winning editorial content that cover 18 major manufacturing sectors such as Plastics& Rubber, Metalworking, Coatings & Ink, Household & Personal Care, Packaging, Pharmaceutical, Food & Beverage, Smart Manufacturing, Industrial robots, Industrial IoT technology, System integration, Automotive. The company has been successfully linking buyers and suppliers in China, Asia Pacific and the rest of the world to the mutual benefits of all parties.

非常感謝並請您能繼續支持 AMI International。

We appreciate your continued support.

Kind regards

A.J.Symons

Andy Symons
CEO
AMI International